

Press Release

Communication Unit of the Congress of Local and Regional Authorities

Ref 592b06

Tel: : +33 3 90 21 49 36

Fax : +33 3 88 41 27 51

congress.com@coe.int

www.coe.int/congress



46 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

President of the Council of Europe Congress welcomes the award of the Nobel Peace Prize to the Grameen Bank

Strasbourg, 13.10.2006 – Following the decision of the Swedish Academy to award the Nobel Peace Prize to Muhammad Yunus and the Grameen Bank, Halvdan Skard, President of the Council of Europe Congress of Local and Regional Authorities, welcomed the fact that the work of the Grameen Bank in providing micro-credits has been recognised at the world level.

"Local and regional authorities of European territorial communities and the Council of Europe Congress have always been strong supporters of micro-credits as a means of boosting local economy, employment and living standards," he said. "The award of the Nobel Peace Prize to the Grameen Bank is a recognition of the importance of micro-credits for the development of sustainable communities, and will certainly serve as an example for other financial institutions to follow," stressed President Skard.

Le Président du Congrès du Conseil de l'Europe salue l'attribution du prix Nobel de la Paix à la Grameen Bank

Strasbourg 13.10.2006 – Suite à l'attribution par l'Académie suédoise du prix Nobel de la paix à Muhammad Yunus et à la Grameen Bank, Halvdan Skard, le Président du Congrès des pouvoirs locaux et régionaux du Conseil de l'Europe a salué le fait que le travail de la Grameen Bank dans le domaine du micro-crédit ait été reconnu au niveau mondial.

« Les pouvoirs locaux et régionaux des collectivités territoriales européennes et le Congrès du Conseil de l'Europe ont toujours été de fervents partisans du micro-crédit comme moyen de soutenir l'économie locale, l'emploi et le niveau de vie », a-t-il déclaré. « L'attribution du prix Nobel de la paix à la Grameen Bank est la reconnaissance de l'importance du micro-crédit pour le développement de collectivités durables, et servira certainement d'exemple à suivre pour d'autres institutions financières » a souligné le Président Skard.